


UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA
KENYATAAN SEBUT HARGA

1. Sebut harga adalah dipelawa daripada **Syarikat seratus peratus (100%) milik warganegara** yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** dalam kelas dan gred pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi menyertai sebut harga seperti berikut:

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	TARAF	TARIKH DOKUMEN SEBUT HARGA DIJUAL, TARIKH TUTUP SEBUT HARGA & NO. PETI SEBUT HARGA	WAKTU JUALAN, TEMPAT DOKUMEN & SEBUT HARGA DIJUAL	KELAS DAN GRED PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (KKM)	BAYARAN DOKUMEN
SHJ03202400 0024/TNCPI/ 04 (PPMU)	SEBUT HARGA BAGI PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN, 1 TAHUN KONTRAK SERVIS, HR-TRANSMISSION ELECTRON MICROSCOPE (HRTEM120KV), DI BLOK T03, BANGUNAN UIRL, PUSAT PENGURUSAN MAKMAL UNIVERSITI, UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA, JOHOR BAHRU, JOHOR.	TERBUKA	<p>Tarikh Iklan Sebut Harga : 21 Mac 2024 (Khamis)</p> <p>Tarikh Jual Sebut Harga : 21 Mac 2024 hingga 4 April 2024 (Khamis)</p> <p>Tarikh Tutup Sebut Harga : 4 Mac 2024 (Khamis)</p> <p>No. Peti Sebut Harga : Ruang Foyer, Pusat Pengurusan Makmal Universiti, Bangunan T03, University Research Laboratory (UIRL), Universiti Teknologi Malaysia, 81310 UTM Johor Bahru, Johor.</p>	<p>Waktu pejabat : Ahad - Rabu 9.00 pagi – 12.30 tengahari 2.15 petang – 4.00 petang</p> <p>Khamis 9.00 pagi – 3.00 petang</p> <p>Tempat Jual Sebut Harga : Pejabat Pusat Pengurusan Makmal Universiti, Aras 2, Bangunan T03, University Research Laboratory (UIRL), Universiti Teknologi Malaysia, 81310 UTM Johor Bahru, Johor.</p>	<p>220601</p> <p>Dan</p> <p>220602</p> <p>Penyelenggaraan/ Pembaikan Peralatan/ Kelengkapan Perubatan dan Makmal</p>	<p>*Bayaran RM30 secara atas talian melalui pautan</p> <p>https://payhub.utm.my/payment/cart/26fc962cedd5ba6bf737f86675d4165e</p> 

- Dokumen sebut harga boleh didapati dengan mengemukakan bukti bayaran secara atas talian sahaja (tidak dikembalikan) atas nama **Bendahari, Universiti Teknologi Malaysia**. Kontraktor hendaklah membawa bersama **Surat Perwakilan Kuasa yang sah** dari syarikat masing-masing yang ditandatangani oleh penama di **Sijil Kementerian Kewangan Malaysia, salinan fotostat Sijil Kementerian Kewangan Malaysia dan Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera (jika berkenaan)** semasa membeli dokumen tawaran.
- Dokumen sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebut Harga, Ruang Foyer, Pusat Pengurusan Makmal Universiti, Bangunan T03, University Research Laboratory (UIRL), Universiti Teknologi Malaysia, 81310 UTM Johor Bahru, Johor**. tidak lewat dari tarikh dan masa tutup iaitu **4 April 2024 (Khamis)** sebelum atau pada jam 12.00 tengahari. Tawaran yang lewat diterima dari tarikh dan masa yang ditetapkan **tidak akan dipertimbangkan**.
- Pesebut harga juga dibenarkan untuk mengemukakan dokumen tawaran melalui pos berdaftar ataupun kurier ke alamat **Pejabat Pusat Pengurusan Makmal Universiti, Aras 2, Bangunan T03, University Research Laboratory (UIRL), Universiti Teknologi Malaysia, 81310 UTM Johor Bahru, Johor**. Dokumen tawaran pesebut harga yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan dan pihak Universiti tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui pos berdaftar ataupun kurier.

Iklan sebut harga UTM juga boleh dilihat di pautan:

- https://ecommerce.utm.my/etender/page.php?pageid=quotation_listold dan
- <https://myprocurement.treasury.gov.my>
- https://t.me/IKLAN_SH_SEBUT_HARGA_UTM